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Kommunikation vid nedstängning av förskola 
 
Den 14 juni fattade en enig förskolenämnd beslut om nedstängning av en fristående förskola. 
I början på augusti fick flertalet av ledamöterna i förskolenämnden mail och telefonsamtal 
från upprörda vårdnadshavare, som precis fått veta att deras barns förskola skulle stängas 
inom två veckor. Detta skapade en stor stress, frustration och irritation bland 
vårdnadshavarna, med all rätt. Det skapade även en stress hos oss fritidspolitiker som försökte 
hantera frågan, utan att kunna tillföra så mycket i sak, då det eniga beslutet redan var fattat. 
Däremot ställde vi oss frågan; Hur har kommunikationen till vårdnadshavarna gått till? Enligt 
de vårdnadshavare vi var i kontakt med, hade de fått kännedom om nedstägningen först 
samma dag som de kontaktade oss politiker i förskolenämnden, två veckor innan förskolan 
skulle stängas ner. Detta är ett oacceptabelt tillvägagångssätt enligt oss.  
 
Vi önskar därför svar på följande:  

 Hur ser kommunikationen ut till vårdnadshavarna och till enskild huvudman vid en 
nedstängning av fristående förskola? Vi önskar en skriftlig redogörelse, steg för steg. 

 Får förskoleförvaltningen enligt lag, kommunicera direkt med vårdnadshavare, trots 
att barnen går i en fristående förskola (enskild huvudman)? 

 Om det inte finns något lagligt hinder för att förskoleförvaltningen kommunicerar 
direkt med vårdnadshavare vid en nedstängning av en fristående förskola, vill vi 
uppmana förvaltningen till att ta fram en kommunikationsplan som riktar sig direkt till 
vårdnadshavare för fristående förskolor (enskilda huvudmän).  

 


